
ВИТЯГ З ПРОТОКОЛУ №9 

від 20 січня 2020р. засідання кафедри архітектури та середовищного 

дизайну 

ПРИСУТНІ 10 з 12 

 

СЛУХАЛИ:  

Інформацію ст. викл. кафедри Бичковської Л.С. про результати опитування 

студентів 6 курсу. 

УХВАЛИЛИ: 

1.Інформацію прийняти до відома  

2.Забезпечити комфортні умови для створення нормального 

температурного режиму у навчальних аудиторіях 

3.Модернізувати матеріальне забезпечення комп’ютерних класів та 

навчальних аудиторій  для належного рівня підготовки за дисциплінами 

навчального плану студентів-архітекторів. 

 

ВИТЯГ З ПРОТОКОЛУ №16 

від 18 червня 2020р. засідання кафедри архітектури та середовищного 

дизайну 

ПРИСУТНІ 12 з 12 

 

СЛУХАЛИ:  

Інформацію ст. викл., куратора з якості освіти кафедри архітектури та 

середовищного дизайну Бичковської Л.С. про результати опитування 

студентів спеціальності 191 «Архітектура та містобудування» що до якості 

підготовки в НУВГП, яке приводилось: 

1.Перший етап з 25.05 по 31.05.2020 (анкета здобувачів вищої освіти щодо 

якості освітнього процесу в НУВГП) 

2.Другий етап  з 1.06 по 7.06 2020 (анкета якості викладання за окремою 

дисципліною) 

3.Третій етап з 8.06 по 14.06.2020 (анкета для опитування випускників 

«бакалавр»  щодо якості освітніх програм, за якими вони навчалися) 

 

ВИСТУПАЛИ: зав. каф. проф. Михайлишин О.Л., проф.Ричков П,А., доц. 

Шолудько М.В. 



 

УХВАЛИЛИ: 

І. Затвердити результати опитування студентів  спеціальності 191 «Архітектура 

та містобудування» щодо якості підготовки в НУВГП 

ІІ. Рекомендувати для покращення якості підготовки студентів НУВГП: 

1.Конкретизувати формулювання питань в анкетах опитування для кращого 

розуміння студентами суті питань 

2. Зменшити кількість годин з дисципліни «Вища математика» та відповідно 

збільшити для дисциплін по спеціальності («Архітектурне проектування» та 

ін.) 

3. Ввести до навчального плану дисципліну  «Інженерний благоустрій 

територій та вертикальне планування»   

4.Удосконалити процес здачі модулів через систему Moodle 

5. Створити комфортні умови для забезпечення нормативного 

температурного режиму  у навчальних аудиторіях 

6.Модернізувати забезпечення комп’ютерних класів для належного рівня 

підготовки дисциплінами навчального плану студентів-архітекторів.  

7.Розробити відділу якості освіти анкети опитування викладачів щодо участі 

студентів у навчальному процесі (відвідування лекційних, практичних та інших 

занять передбачених навчальним планом, відвідування бібліотек, вчасність 

здачі КП, КР, заліків та екзаменів, практик та ін. а також інші аспекти, які 

вказують на ступінь добросовісності виконання студентами навчального 

навантаження) 

8.Проводити відділом якості освіти наступне анкетування студентів на 1-му 

курсі, яке продемонструє вмотивованість та зацікавленість студентів 

обраною спеціальністю, бачення їх майбутніх перспектив щодо обраної 

професії на ринку праці та ін. 

 

ВИТЯГ З ПРОТОКОЛУ №5 

від 16 грудня 2020р. засідання кафедри архітектури та середовищного 

дизайну 

ПРИСУТНІ 12 з 13 

 

СЛУХАЛИ:  

Інформацію ст. викл. Бичковської Л.С. про результати опитування студентів 6 

курсу. Інформацію куратора з якості освіти кафедри, ст . викл. Бичковської 



Л.С.  щодо результатів опитування випускників магістрів 2020 р. за 

спеціальністю 191 «Архітектура та містобудування» стосовно забезпечення 

якості освіти в НУВГП: 

1.Результати опитування здобувачів вищої освіти  освітнього рівня «магістр» 

2020-2021н.р. 

2.Зведені результати анкетування здобувачів стосовно якості викладання та 

навчання за окремими дисциплінами: «Основи реставрації та реконструкції 

архітектурних об’єктів» (ст.викл. Матвіюк О.В.), «Архітектура житлових 

будівель» (доц.Шолудько М.В.). 

ВИСТУПАЛИ: зав. каф. проф. Михайлишин О.Л., доц. Лушнікова Н.В., доц. 

Шолудько М.В. 

УХВАЛИЛИ: 

1.Інформацію прийняти до відома та затвердити: 

-результати опитування здобувачів вищої освіти освітнього рівня «магістр» 202-

2021 н.р 

-зведені результати анкетування здобувачів стосовно якості викладання та 

навчання за окремими дисциплінами. 

2.Забезпечити комфортні умови для забезпечення нормального 

температурного режиму в навчальних аудиторіях 

3.Модернізувати матеріальне забезпечення комп’ютерних класів та 

навчальних аудиторій для належного рівня підготовки за дисциплінами 

навчального плану студентів –архітекторів. 

4.Запропонувати відділу якості освіти розробити анкети опитування 

викладачів, щодо організації якості освітнього процесу в НУВГП за освітньою 

програмою (в окремих групах). 

 

 

 

 

ВИТЯГ З ПРОТОКОЛУ №8 

від 22 лютого 2021р. засідання кафедри архітектури та середовищного 

дизайну 

ПРИСУТНІ 12 з 12 

 

СЛУХАЛИ:  



Інформацію про результати анкетування випускників ОП «Архітектура та 

містобудування», доповідала: зав.каф.,  проф.Михайлишин О.Л. 

УХВАЛИЛИ: 

1.Інформацію куратора з якості освіти кафедри Бичковської Л.С. стосовно 

забезпечення якості освіти в НУВГП прийняти до відома та затвердити: 

-результати опитування випускників НУВГП за спеціальністю 191 «Архітектура 

та містобудування» 

-звіт за результатами опитування випускників НУВГП за спеціальністю 191 

«Архітектура та містобудування» стосовно якості освітнього процесу НУВГП. 

2.Рекомендувати шляхи покращення якості освітнього процесу в НУВГП за 

освітньою програмою «Архітектура та містобудування»: 

-модернізувати зміст дисциплін інженерного циклу підготовки та узгодити 

методику викладання 

-посилити контроль відвідування студентами занять та підвищити вимоги до 

якості виконання ним завдань за фаховими дисциплінами, що вивчаються в 

освітній програмі. 

 

 

 

ВИТЯГ З ПРОТОКОЛУ №13 

від 14 червня 2021р. засідання кафедри архітектури та середовищного 

дизайну 

ПРИСУТНІ 12  

 

СЛУХАЛИ:  

Інформацію ст.викл. Бичковської Л.С.  про аналіз анкетування студентів 

спеціальності 191 «Архітектура та містобудування» 1-4 курсів, студентів 

магістратури. 

УХВАЛИЛИ: 

1.Інформацію куратора з якості освіти кафедри ст.викл. Бичковської Л.С. 

стосовно забезпечення якості освіти в НУВГП прийняти до відома.  

 

 

 



ВИТЯГ З ПРОТОКОЛУ №4 

від 18 листопада 2021р. засідання кафедри архітектури та середовищного 

дизайну 

ПРИСУТНІ 12 з 14 

 

СЛУХАЛИ:  

Інформацію зав каф. О.Л. Михайлишин про результати опитування 

здобувачів вищої освіти випускового курсу освітнього рівня «бакалавр» 2021 

року  за спеціальністю 191 «Архітектура та містобудування» про якість 

навчання на ОП «Архітектура та містобудування» стосовно якості підготовки , 

якості освітніх програм і результати анкетування здобувачів стосовно 

викладання та навчання за окремою навчальною дисципліною («Критика 

сучасних архітектурних теорій» доц. Лушнікова Н.В.) 

ВИСТУПАЛИ: зав. каф. проф. Михайлишин О.Л., проф. Ричков П.А., доц. 

Лушнікова Н.В., доц. Шолудько М.В, доц. Потапчук І.В. 

УХВАЛИЛИ: 

1.Інформацію прийняти до відома.  

2.Рекомендувати кураторам груп провести збори на предмет 

інформування студентів щодо навчальних можливостей в університеті 

(неформальна освіта), доступу до міжнародних інформаційних ресурсів 

та баз даних , програм мобільності студентів. 

3.Довести до відома студентів 1-4 курсів інформацію про можливості 

долучення до аналізу та оновлення освітньої програми «Архітектура та 

містобудування» 

4.Констатувати внесення змін до навчального плану підготовки бакалаврів та 

змісту плану підготовки за окремими дисциплінами відповідно до результатів 

опитування студентів.  

5.Інформацію щодо якості викладання та навчання за окремою навчальною 

дисципліною («Критика сучасних архітектурних теорій» доц. Лушнікова Н.В.) 

прийняти до відома та врахувати в подальшій роботі.  

 

 

ВИТЯГ З ПРОТОКОЛУ №5 

від 16 грудня 2021р. засідання кафедри архітектури та середовищного 

дизайну 

ПРИСУТНІ 13 з 14 

 

СЛУХАЛИ:  



1.Інформацію ст. в. Бондарчук Л.Ю. про результати опитування студентів 

спеціальності 191 «Архітектура та містобудування» про якість навчання на ОП 

«Архітектура та містобудування» 

 

УХВАЛИЛИ: 

1.Інформацію прийняти до відома. 

2.Рекомендувати кураторам груп провести збори на предмет 

інформування студентів щодо навчальних можливостей в університеті 

(неформальна освіта), доступу до міжнародних інформаційних ресурсів 

та баз даних , програм мобільності студентів. 

3.Рекомендувати викладачам на початку семестру та впродовж періоду 

вивчення дисциплін інформувати студентів стосовно шкали та критеріїв 

оцінювання. 

4.Інформацію щодо якості викладання та навчання за окремою навчальною 

дисципліною викладачів кафедри: проф. Михайлишин О.Л., Ричкова 

П.А.,доц. Шолудька М.В, ст.в. Бичковської Л.С. прийняти до відома та 

врахувати в подальшій роботі.  

 

ВИТЯГ З ПРОТОКОЛУ №13 

від 16 червня 2022р. засідання кафедри архітектури та середовищного 

дизайну 

ПРИСУТНІ 13 з 14 

 

СЛУХАЛИ:  

Інформацію ст. викл. Бондарчук Л.Ю. про результати опитування студентів 

спеціальності 191 «Архітектруа  та містобудування» щодо якості освітнііх 

програм 

 

УХВАЛИЛИ: 

1.Виявити причини найбільш низьких показників за пунктами опитування та 

вжити відпов. заходів 

а)пункт «Викладачі використовували сучасні педагогічні методи (майстер-

класи, навчальні дискусії, мозковий штурм, тренінги, ділові ігри та ін.)» що 

набрав найнижчу кількість балів (6.3) виник через складнощі із комунікацією 

в умовах дистанційного навчання, отже в подальшому слід підібрати 

педагогічні методи навч. в умовах дист.навч. 



б) пункт «Я мав(ла) достатньо часу на самостійну підготовку, не був(ла) 

перевантажений(а) (7.3 б.) виник через збільшення навантаження в умовах 

дистанційного навчання, оскільки немає змоги працювати в колективі, а 

також під особистим контролем викладача, відповідно кількість самостійної 

роботи зростає. Тому в подальшому слід врахувати складні умови 

виконання робіт студентами, пропонувати поєднувати схожі практичні 

завдання та робити акценти на якість виконання та засвоєння матеріалу, а 

не його кількість. 

2. Проаналізувати  пропозиції здобувачів та підібрати шляхи покращення 

процесу навчання. Зокрема врахувати побажання про розподілення годин 

«Арх. проектування» рівномірно протягом тижня, це сприятиме 

планомірному виконанню курсових проєктів. Та побажання урізноманітнити 

дисципліну «Арх. проектування» й наблизити умови навчання до реальних 

умов роботи. Рекомендовано урізноманітнити процес роботи екскурсіями 

до реальних проектних майстерень  та моделювання умов реальної роботи 

в колективі – організувати виконання частини проєктів як комплексних, із 

можливістю роботи над спільною темою у міні-групах.  

СЛУХАЛИ:  

Інформацію ст. викл. Бондарчук Л.Ю. про результати про опитування 

здобувачів вищої освіти спеціальності 191 «Архітектура  та містобудування» 

щодо якості викладання та навчання за ІІ семестр 2021-2022н.р.  

 

УХВАЛИЛИ: 

1. Проаналізувати усереднені оцінки, виявити причини найбільш низьких 

показників . За пунктами опитування «Викладач на заняттях обговорював такі 

питання як етика та академічна доброчесність…» (7.7 б.) та «Навчальна 

дисципліна допомогла мені отримати практичні сучасні навички» (8.1 б.), 

врахувати дані зауваження. 

 

 

 

ВИТЯГ З ПРОТОКОЛУ №3 

від 3 листопада 2022р. засідання кафедри архітектури та середовищного 

дизайну 

ПРИСУТНІ 13 з 17 

 

СЛУХАЛИ:  



Бондарчук Л.Ю. про результати опитування студентів спеціальності 

«Архітектура  та містобудування» щодо якості викладання та навчання за ІІ 

семестр 2021-2022 н.р. 

 

УХВАЛИЛИ: 

1. Інформацію прийняти до відома викладачам кафедри архітектури та 

середовищного дизайну 

2. Врахувати необхідність вдосконалення курсів та тематично-змістового 

наповнення, а також посилити роботу над розробкою дисциплін вільного 

вибору студентів. 

 

ВИТЯГ З ПРОТОКОЛУ №9 

від 12 квітня 2023р. засідання кафедри архітектури та середовищного 

дизайну 

 

СЛУХАЛИ:  

Бондарчук Л.Ю. про результати опитування здобувачів вищої освіти 

випускового курсу освітнього рівня «Магістр» (2021-2022н.р.) щодо якості 

освітніх програм. 

 

УХВАЛИЛИ:  

1.Інформацію взяти до відома, викладачам кафедри внести часткові 

корективи у зміст навчальних дисциплін. 

 

ВИТЯГ З ПРОТОКОЛУ №14 

від 5 липня 2023р. засідання кафедри архітектури та середовищного 

дизайну 

ПРИСУТНІ 14 з 17 

 

СЛУХАЛИ:  

Про «Зведені результати анкетування, здобувачів вищої освіти стосовно якості 

викладання та навчання за окремою навчальною дисципліною» 

та «Результати опитування здобувачів вищої освіти випускового курсу/року 

навчання 



освітнього рівня «бакалавр» (2022-2023 н.р.) щодо якості освітніх програм» 

 

УХВАЛИЛИ:  

1. Зважаючи на побажання студентів вилучити чи додати певні дисципліни, 

надати роз’яснення щодо обов’язкових дисциплін затверджених 

університетом та МОН. 

2. Врахувати побажання студентів щодо активізації комунікації, публічних 

виступів та екскурсій до місцевих фірм та архітектурних майстерень при 

плануванні наступного навчального року. 

 


